
Czego oczekuje biznes od uczelni wyższych?

Utworzono: środa, 01, Kwiecie�2020 09:51

Zapraszam do obejrzenia wywiadu z dr hab. Arturem Maciągiem, Prorektorem ds.

Studenckich i Dydaktyki Politechniki Świętokrzyskiej podczas III edycji forum Edumixer 2019.
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